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legyzőkönyv

mely készült2015. június 18-án 18 órakor kezdődó az Önkormányzati Hivatalban
megtartott Szendehely Község Önkormányzat Képviselőtestületének testületi
üléséről.

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján:
Altsach lgnác polgármester
Bonafert Péter képviselő
Germanné Várnai Anna képviselő
László Zoltán alpol gármeste r
Schmuck Melinda képviselő
Wágnerné Kohári Mária képviselő
Schlenk Tamás PTB tag
Polczer Krisztina jegyző
Bachné Emmer Judit jegyzőkönyvvezető
érdeklődők a lakosság részéről

Napirendi pontok:
1.) Tájékozhtő az önkorm ányzat lejárt száIlítói állományának alakulásáról

Előadó: Altsach lgnác polgármester

2,) 2015. ll. félévi munkaterv
Előadó: Altsach lgnác polgármester

3.) Önkormányzattal szemben fennálló tartozások behajtásáról szóló
beszámoló
Előadó: Polczer Krisztina jegyző

+.; Általanos lskola külső homlokzat fe!újítása
Elóadó: Altsach lgnác polgármester

5.) Szendehely FG-vel kötendő megáIlapodás
Előadó: Altsach lgnác polgármester

6.) Közbeszerzési terv módosítása
Előadó: Altsach lgnác polgármester

7 .) Közművelőd és i érde ke ltség n övel ő tá m ogatás$d ! ka pcsolatos pály ázat
Előadó: Altsach lgnác polgármester

8.) DMRV-vel kötendő megállapodás
Előadó: Altsach lgnác polgármester

9.) Egyebek 
,.;

Altsach lqnác po|qármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a
képviselő-testület halározatképes. A képviselő-testület a napirendi pontokat
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elfogadja? Javaslatot tesz arra, hogy a PTB tanácsnok esküt tegyen az ülés
megkezdése előtt. Egyebek napirendi pontban tájékoztatást szeretnék adni néhány
dologban, Módosító javaslata valakinek?

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: a PTB másik tagja mikor tesz esküt?

PoIczer Krisztina ieqvző: nem jelentkezett.

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: páros lesz a bizottság létszáma, ez a tény nem
jogsértő?

Altsach lgnác polqármester: emailt küldtünk a másik tagnak, nem válaszolt rá.

Germanné Várnai Anna képviselő: nem lehet páros a bizottság tagjainak létszáma?

Altsach lqnác polqármester: lehet, de nem szerencsés. :

László Zoltán alpolqármester: egyekben szeretnék szót kapni, lakosság
megkeresett.

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: egyebekben szeretnék én is szót kapni.

Altsach lqnác polqármester: aki a napirendi pontokkal egyetért, kérem
kézfelemelésse l jelezze,

Szendehely Község Képviselőtestúlete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartőzkodás n él kü l, az alábbi h atá rozato t hozza:

124120í5. ül. 18.) számú kt. határozat
Szend ehely Község ö n kormá n yzatának Képvisel ő-testü lete a mód os ított és
kiegészített napirendet elfogadta.

Schlenk Tamás pénzügyi és településfejlesztési bizottságitag letette az esküt.

1. Táiékoztató az önkormánvzat leiárt szállítói állománvának alakulásáról

Altsach lqnác polqármester: bizottság előtt volt már az anyag. Folyamatosan
csot<ten az összeg: 2,5 millió forinttal csökkent a tartozásállomány. Osszesen 9 millió

szállítói és 3 millió a kintlévőség. J i

Germanné Várnai Anna képviselő: A bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja.

Altsach lqnác polqármester: igen, kérdés valakinek? Aki elfogadja a beszámolót

Szendehely Község Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
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ta rtózkod ás n é l kü l, az alábbi h atá rozatot hozza,

125/2015. (Vl. 18.) számú kt. határozat
Szendehely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat lejárt
szállítói állományának alakulásáról szóló beszámolót megismerte - a Pénzügyi és
Településfejlesztési Bizottság javaslatát figyelembe véve _ és elfogadta.

2. 2015. ll. félévi munkaterv

Albach lqnác polqármester: a bizottság megtárgyalta és módosításokat javasolt.

László zoltán alpolqármester: l, félévi elmaradások is benne vannak?

Polczer Krisztina ieqvző: igen, bele lett téve a ll. félévbe. 
:

László Zoltán alpolqármester: civilek támogatása nem kései?

Altsach lqnác polqármester: zárszámadás után. Júliusban úgy néz ki, hogy lesz
rendkívüli testületi ülés.

Germanné VárnaiAnna képviselő: a bizottság tárgyalta, a módosításokkal
elfogadásra javasolja.

Altsach lgnác polqármester: aki a módosítások után az előterjesztéssel egyetért
kérem kézfelemeléssel jelezze|

Szendehely Község Képviseló-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
ta rtózkod ás n é l kü l, az alábbi h atá rozatot hozza:

Szendehely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a ll. félévi munkatervet
megismerte és - a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság javaslatát figyelembe
véve - azt elfogadta,

3.önkormánvzattaI szemben fennálló tartozások behaitásáróI szóló beszámoló

Polczer Krisztina ieqvző: a bizottsági ülésen részle|gs tájékoztatást adtam, kérem
aklnek kérdése uan, t"gye t"tt - t

Altsach lqnác polgármester: több mint 3 millió forint plusz bevétel van a tavalyi
évhe' képest. 2 millióra lehet számítani a szemétszállítási díjjal tartozók,részérőL

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: összefoglaló anyag kerüljön fel a netre.
, ,,i

polczer Krisztina iegvző: erre legkorábban a lekönyvelé§után kerülhet sor,

Folyamatosan fizetnek. ',,

László Zoltán alpolgármester: Marika határidős munkák vannak: június 30-ával
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van a félévi zárás. Július 20-áig kell elküldeni azÁllamkincstárnak. Csak utána lehet.
A földkönyv feldolgozása mikorra várhatő?

Polczer Krisztina ieqvző: rövid időn belül. Amint gépre lesz téve, az önkorm ányzat
területén lévő összes ingatlan adata lesz rajta. Sokan nem küldik vissza a kiküldött
nyomtatványokat. A szemétszállítási díjjal elmaradóknak folyamatosan megy az
értesítés a részletfizetési megállapodás megkötésére.

Germanné Várnai Anna képviselő. a bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja.

Altsach Iqnác polqármester: aki a beszámolóval egyetér1 kérem, kézfelemeléssel
jelezze!

Szendehely Község Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
ta ft ózkod ás n é l kü l, az alábbi h atá rozatot hozza,.

127120í5. (Vl. 18.) számú kt. határozat
Szendehely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkorm ányzattal
szemben fennálló tartozások behajtásának l-V. hónapra vonatkozó beszámolójában
foglaltakat megismerte és - a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság javaslatát
figyelembe véve - azt elfogadta.

4. Általános lskoIa külső homlokzat felúiítása

Altsach lqnác polqármester: a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság
megtárgyalta és módosításijavaslata alapján 1 kamionnyi szállítást fogadott el,

bonafert Péter képviselő. önkormányzat és Német Nemzetiségi önkorm ányzat
megállapodás a vagyonátadásnál nem arról szólt, hogy beruházás esetén közösen
fizetik a költségeket?

Altsach lqnác po|qármester: a Top-os pályázat része. községi önkormányzati
beruházásról van szó.

Bonafert Péter képviselő: a megállapodás szerint fejlesztésről, beruházásról
közösen döntünk.

László Zoltán atpolgármester: mikor jön az anyag?,
lI

Altsach lqnác polqármester: hamarosan.

Schlenk Tamás PTB taq: a Német Nemzetiségi Önkorm ányzat a községi_
Onkormányzat egyetértésével dönthet.

László Zoltán alpoIqármester: mennyi az összeg? 
,;i

Altsach Iqnác polqármester: 180.00O Ft, azÁrn,1 kint fizetik.

Germanné Várnai Anna képviselő: a becsült összeg a 180,000 Ft, 600-800 Euró
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közötti a szállítási költség.

Altsach lqnác polqármester: kiel mellőljön az áru.

Polczer Krisztina ieqvző: felolvassa a határozat javaslatot.

Altsach Iqnác polqármester: aki a határozatijavaslattal egyetér1 kérem,
kézfelem elésse l jelezze,.

Szendehely Község Képviselő{estülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
tarlőzko d ás n é l k ü l, az alábbi h atá rozato t hozza:

í2812015. (Vl. 18.) számú kt. határozat
Szendehely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Altalános lskola külső
homlokzatának felújítására vonatkozó német segélyszervezet általi fedővakolat
felajánlást elfogadja és egyúttal a szállítás 600-800 eurós forintéftékét költségvetése
terhére felvállalja.

5. Szendehelv FC-vel kötendő meqállapodás

Germanné Várnai Anna képviseIő: a bizottság tárgyalta, módosítások miatt
tárgyaltunk az FC elnökével.

wáqnerné kohári Mária képviselő: a módosítás mi volt?

Bonafert Péter képviselő: a megállapodás 17. pontjánál kikerült,,az éves támogatás
terhére".

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: a civileknél a természetbeli támogatásnál
figyelembe vesszük.

Bonafert Péter képviselő: most nincs támogatás.

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: másnak sincs most, de majd lesz. Kevés a
keret, természetbeli támogatásokat beveszik.

Bonafert péter képviselő: nincs éves keret,

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: figyelembe vehbtjük majd,

Schlenk Tamás PTB taq: forintosítani lehet majd

Bonafert Péter képviselő. a 4. pontnál volt módosítás:július 01-étől, január 1-ével
felülvizsgálandó. Fogyasztást nem tudjuk pontosan,

Wágnerné Kohári Mária képviselő: többi változatlan? 10.000 Ft elfogadásra került
már. 

.,

Altsach lgnác polqármester: igen,



Bonafert Péter képviselő: a féléves fogyasztást fogjuk tudni pontosan.

Altsach lgnác polqármester: a bizottság tárgyalta.

Germanné várnai Anna képviselő: a módosításokkal elfogadásra javasolja,
Szendehely Község Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
tarlőzko d ás n é l kü l, az alábbi határ ozatot h ozza.

Altsach lqnác polqármester: aki ezzel egyetért kérem, kézfelemeléssel jelezze!

Szendehely Község Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
ta rtózkod ás n é l kü l, az alábbi h atá rozatot hozza.

129/2015. (V. 18.) számú kt. határozat
Szendehely Község Önkormányzalának Képviselő-testülete a Szendehely FC-vel
kötendő megállapodást megismeÉe és - a Pénzügyi és Településfejlesztési
Bizottság javaslatát figyelembe véve- azt elfogadta.

6. közbeszerzési terv módosítása

Altsach lqnác polqármester: PTB tárgyalta. Kérdés? Amennyiben nincs kérdés,
szavazásra teszem fel, aki az előterjesztéssel egyetért kérem, kézfelemeléssel
jelezze|

Szendehely Község Képviselő-testülete 6 igen szavaiaattal, ellenszavazat és
ta rtózkod ás n é l kü l, az alábbi határ ozatot hozza:

130/2015. Nl. 18.} számú kt. határozat
Szendehely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közbeszerzési terv
módosításában foglaltakat megismerte és azt - a Pénzügyi és Településfejlesztési
Bizottság javaslatát figyelembe véve - elfogadta.

7. közm űvel ődés i érdekeltséq növel ő tám oqatással ka pcsolatos pálvázat

Altsach lqnác polqármester: PTB megtárgyalta. KésLUljon költségbecslési tervezet
és munkamenet. Most 5 milliót mondtam, amire pályázni kellene. 10 % erejéig,
Egyszerű pályázat. Ne hagyjuk ki.

Bonafert Péter képviselő: elképzelés van-e arra, hogy mire szeretnénk a helyiséget
használni?

Altsach lqnác polqármester: Galambház Egyesülettel tár§yalni kell, önkormányzati
feladatokat kellene ellátni. .,

Bonafert péter képviselő: érdemes lenne ésszerűen kialakítani.



Altsach lqnác polqármester: érdekek ütköznifognak. Hidegpadló esetén tornára
már nem biztos, hogy jó lesz,

Germanné VárnaiAnna képviselő: sporttevékenységet át lehetne tenni a
Tornacsarnokba.

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: falufejlesztési program kellene.

Altasch lgnác polqármester: az önkormányzat gazdasági programja másról szól,
Munkatervben nem ez volt. Készíts előterjesztést!

Wáqerné Kohári Mária képviselő: közterületi ingatlanok, irányvonal,

Schlenk Tamás PTB taq: kulturális terület kellene, házasságkötésre alkalmas hely is
kellene.

Altsach lqnác polgármester: alternatívák kellenek rövid határidőn belül!

Bonafert Péter képviselő: álmennyezet, oldalfal, padozat, székek.

Schlenk Tamás PTB taq: fűtés?

Schmuck Melinda képviselő 19.11-kor elhagyja az üléstermet,

Altsach lgnác polqármester: másik pályázatnál van a fűtés.

Schlenk Tamás PTB taq: véleményem szerint a padozat és álmenn yezet a
legfontosabb.

Polczer Krisztina ieqvző: padozatra mit javasolsz?

Schlenk Tamás PTB taq: fát mindenképpen,

wáqnerné kohári Mária képviselő: laminált ?

Schlenk Tamás PTB elnök: parketta vagy szalagparkettában kellene gondolkodni.

Bonafert Péter képviselő: milyen árban van?
}í

Schlenk Tamás PTB taq: 7-8,000 Ft között,

Polczer Krisztina ieqvző: hajópadló?

Schlenk Tamás PTB taq: elkopik. ,

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: a színpad felújítást iélmeg kellene nézni,

László zoltán alpolqármester: oldalt is meg kellehe nézni.
Schlenk Tamás PTB taq: akusztika miatt lett ez az oldalfal megoldás.



László Zoltán alpolqármester: hangtörést másképp is meg lehet oldani.

schlenk Tamás pTB taq: a pénz mennyisége miatt az allzat és a plafon megoldása
a fontos.

Polczer Krisztina ieqvző: felolvassa a határozati javaslatot.

Altsach lqnác polqármester: aki a határozatijavaslattal egyetért kérem,
kézfe l em e lésse l jelezze|

Szendehely Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
ta rtóz ko d á s n é l k ü l, az alábbi határ ozatot hozza:

131/2015. (Vl. 18.) számú kt. határozat
Szend ehe ly Község Ö n korm án yzatának Képviselő-testü lete a közm űvelődési
érdekeltségnövelő támogatási pályázaton történő részvételéthatározza el. Ehhez a
képviselő-testület felkéri a Polgármestert az árqánlatok mielőbbi beszerzésére.

8. DMRV-vel kötendő meqállapodás

Altsach lqnác polqármester: bizottsági ülésen átbeszéltük.

Germanné Várnai Anna képviselő: bizottság tárgyalta, megkötésre javasolja,

Altsach lqnác polgármester: aki azelőterjesztéssei egyetért kérem,
kézfe l em e l ésse l jelezze|

Szendehely Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és
ta rtózkod ás n é l kü l, az alábbi h atá rozato t hozza,,

13212015. (Vl. 18.) számú kt. határozat
Szendehe ly Község Ö n korm án yzatának Képviselő-testü lete a D M RV-vel köte nd ő
megállapodást megismefte és - a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság
javaslatát figyelembe véve - azt elfogadta. Egyúttal felhatalmazza a Polgármestert a
m eg ál lapo dás aláírásá ra.

ii
9. Eqvebek:
Nvuqat-Nóqrád Gvermekióléti és családseqítő_ szolqálat címének változása

Altsach lqnác polqármester: hozzájárulásunkat kell adni a Nyugat-Nógrád
Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat címének változásához. El kell fogadni, a
Társulás tagjai vagyunk. Aki a cím változását elfogadja kérem, kézfelemeléssel
jelezze| 

.,

Szendehely Község Képviselő-testülete 5 igen szavazatíal, ellenszavazat és
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ta rtózkod ás n é l kü l, az alábbi h atá rozatot hozza:

133/2015. Nl. 18.) számú kt. határozat
Szend er,e{y Koiség ö n k ormányzatának Képviselő-testü lete a Nyu g at-N Óg rád

Gyermekjóiéti és Családsegítő Szolgálat címváltozását megismerte és azt elfogadta,

Schmuck Melinda képviselő 1 9. 1 8,kor visszajött.

zölonío

Altsach lgnác polqármester: 2 levelet kaptam, amelyben tájékoztatotí az Észak-
örnyezetvédelmiTársulásElnöke,hogyatársulatnál

610 millió forintoJ tőkehiányt ÖruHlrl pályázalon való indulással megszerezhetjük a

forrást rá. Hiányt a ZöLDHÍD FVM-es pályázaton próbálta rneg korrigálni.

önkormányzatok rvUxt pályázaton indulva saját erőt elő tudják teremteni. Akik már

beadtak öruHIrl-s pályázatot miniszteri döntésig nem adhatnak be Újat. Ma volt

tájékoztatás Szécsényten. A legtöbben úgy nyilatkoztak, hogy nem pályáznak ezzel
a céllal MüKl támogatásra, A hiányt nem az önkormányzatok okozták, hanem a rossz
menedzsment.

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: már nincs tartozásunk a ZÖLDHÍO teteZ

Altsach lqnác polqármester: már nincs,

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: kitől van a tartozás?

Altsach lqnác polqármester: a társulás 112 önkormányzatától.

László Zoltán alpolqármester: mi nem tudunk már pályázni erre, mer1 pályáztunk

ötlHtt<l-re.

Bonafert Péter képviselő: miért kerestek meg minket?

Altsach,lqnác polqármester: meft a Társulatban benne vagyunk, ATársulás cége a
emtudunkmosttámogatástkérni,mertmárkértÜnk.

li
kerékpárút híd

Altsach lqnác poIqármester: Puskás Zsolt tájékoztatását meghallgattuk a legutóbbi

testületi ülésen a k"olpar,it építési §ályázattal kapcsolatban. Arazatlan

költségbecslés elkészült. Alap: meglévő gyalogoshíd elbontását meg kell csinálni. A
bontáJ engedélyezési tervdokumentá ciqa 120.000 Ft, ezt a kÖltséget nem lehet

e l szá m o l n i- a p ály ázatb a n . Pé nzü gyi B izoítsá g tám o g atta,''l

wáqerné kohári Mária képviselő: elbontani?
ffieste.: majd kap egy újat. Attól csak jobb lesz.
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SzendehelY Község Képviselőtestülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
ta rtózkod ás nél kü l, az alábbi h atározato t hozza:

Szendehely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a kerékpárút építési
PálYázathoz kapcsolódó Katalinpusztai gyalogoshíd bontási tervére Üeérkezett
Lambda Kft árajánlatát megismerte és azt elfogadta.

nltsach lgnác polqá tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy zártláncú
kamera rendszerre adtam be pályázatot az iskolába.

nhsach lqnác polqá az lskola indul a DECATLON áruházlá nc pályázatán a
Tornacsarnok parkettájának felújítására. MUREXIN és Bona termékekre adtak
ajánlatokat.

Germanné várnaiAnna képviselő: munkára is kell áralánlat,

Altsach lgnác polqármester: és természetesen a kivitelezésre is kell ajánlat.

Wáqnerné Kohári Mária képvise!ő: a katalinpusztai állattartással kapcsolatban
érdeklődnék?

Polczer. Krisztina ieqvző: bár kértük az ÁNTSZ-t, mint szakhatóságot, hogy
vegYenek részt az eljárásban, de sajnos nem jöttek ki, az Állategészséglgltől ái
főállatorvosok voltak kinn. A birkáknál a fülbilétázást hiányoliák, más-'egyéb
hiánYosságot nem tapasztaltak. Az egyik érintett ingatlan tulajáonosai nyilatkűak
Budapesten, Elektromos kerítés lenne a megoldás, ha áram alatt lenne.

wáqnerné kohári Mária képviselő: az állatvédőket kellene érlesíteni.

polczer krisztina iegvző: haszonállattal nem foglalkoznak, már beszéltünk velük.

lláqne+áKohári Máriq..képviselő: rendeleteket, határozatokaí kérném. Honlapon
legYen fenn az anyag. Julikával megbeszéltem és minden anyagot oda is adtam neki,
hogy a Tornacsarnok Alapítvány beszámolóját cqipálja meó és kerüljön fel a
honlapra, május 30-áig kellett volna. Nem történt me§.

polczer krisztina ieqvző: nem kaptam anyagot, de utána nézek.

László zo|tán alpolqármester: záhorszky József oszlopról levette a kerítést. Terület
nincs karbantartva. KáIyúzás: járhatatlan az út, 50,000 Ft-ot felajánlok a kátyúzásra,
Nógrádkövesd ről finn aszfaltra. Díszpolgár lettem Lengyelqlszágban.

Polczer Krisztina ieqvző: le lett fejtve a panaszoster,ítéséről Záhors zky úrkerítése.
Schmuck Melinda képviselő: zabot ültetett a területre, odacsalja a vadakat,
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naponta 20-30 vaddisznó van a területen.

Altsach lqnác polqármester: ő kérte a területet és ígérte, hogy rendben tartja.

Wáqnerné Kohári Mária képviselő: Jászai -féle ügy hol tart?

Lásztó Zoltán alpolgármester: folyamatban van már. Kápolna előtt 2000 m2

területe van, Fizikálisan nem tud területet adni.

Altsach lqnác polqármester: a lengyelországi poborsow-i tűzoltóktól meghívást
kaptunk 8 fővel önkormányzati dolgozők részére,

Polczer Krisztina iegvző: július 16-án csütörtökön lesz ügyfélfogadás '17-e Péntek
helyett. 20-án technikai szünet miatt zárva tart a hivatal.

DcM kő

Altsach lqnác polqármester: a kőszállítás költségét fizetik a földtulajdonosok.

Schmuck Melinda képviselő: azlpoly ÉrdőZrt részéről felajánlott kő le van
rendezve. Megállapodást fognak küldeni,

Altsach lqnác polqármester: amennyiben több kérdés nincs, úgy megköszönöm a

résztvételt és a testületi ülést bezárom. 19,50-kor.

k.m.f.

,a

ill,r,i}-1 / ,-du-_ (-"0
Áttsáótr,Éró polczer Krisztina
polgármester jegyző
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